
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 24/03/2021 

Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
  Τον κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ανέγερση Δικαστικού Μεγάρου Έδεσσας» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με Δελτίο Τύπου του Δήμου Έδεσσας, της 12ης Μαρτίου 2021, εγκρίθηκε από 
την Διυπουργική Επιτροπή «ΣΔΙΤ» η αίτηση του Υπουργείου Υποδομών και 
Μεταφορών για υπαγωγή στον Ν.3389/2005 του έργου ανέγερσης του Δικαστικού 
Μεγάρου Έδεσσας. Συνεπώς, κατά αυτόν τον τρόπο, διασφαλίζονται η μελέτη, η 
χρηματοδότηση και η κατασκευή του Δικαστικού Μεγάρου της πόλης, που θα στεγάσει 
όλες τις δικαστικές λειτουργίες, δίνοντας λύση στην σημερινή απαράδεκτη κατάσταση. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Ποιες είναι οι επόμενες φάσεις διαδικαστικών χειρισμών, μέχρι την έναρξη των 
εργασιών κατασκευής του Δικαστικού Μεγάρου Έδεσσας; 

2. Υφίσταται χρονοδιάγραμμα έναρξης και ολοκλήρωσης των εργασιών κατασκευής του 
ανωτέρω Μεγάρου; Αν ναι, πότε υπολογίζεται η μεταφορά των τοπικών δικαστικών 
υπηρεσιών στο νέο Μέγαρο και η ταυτόχρονη έναρξη λειτουργίας του; 

3. Υπάρχει σχεδιασμός κατασκευής νέου Δικαστικού Μεγάρου στα Γιαννιτσά; Αν ναι, 
ποιες είναι οι σχετικές προϋποθέσεις και προοπτικές υλοποίησης του εν λόγω 
σχεδιασμού; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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